
深圳市鸿佰成机电有限公司

Shenzhen Hong Baicheng Mechatronic Co., Ltd.
质量方针：优质高效、持续改进、追求卓越、真诚服务
quality policy ：high quality&effeciency, continual improvement, excellence pursuit, sincere service
经营宗旨：创新、超越、突破
Management Mission: creation, transcendence, breakthrough
企业文化：您的需求就是我们的目标
Enterprise Culture：Your demand is our goal.
公司简介

Company Profile

深圳市鸿佰成机电有限公司是一家经国家相关部门批准注册的企业。公司凭着良好的信用、优良的服务与多家企业建立了长期的合作关系。我公司创建于2008年，位于深圳西乡镇固戍村，是一家电脑打样切割机、电脑裁皮机、纸箱彩盒打样切割机、激光切割机、激光雕刻机、激光打标机等产品的专业生产厂家。公司拥有现代化标准厂房1000多平方米，员工100多名，其中工程师10名，技术人员20多名。拥有完整、科学的质量管理体系。公司拥有大量先进、专业的生产设备和检测仪器，产品零部件采用先进数控机床加工，现代化的制造车床设备共计50余台（套）。产品广泛于国内大型服装厂、鞋厂、手袋箱包厂、印刷包装厂、电子厂等行业。产品畅销国内市场，出口多个国家和地区。深圳市鸿佰成机电有限公司热诚欢迎各界朋友莅临指导、参观和业务洽谈。
Shenzhen Hong Baicheng Mechatronic Co., Ltd. is an enterprise authorized registeration by national relevant sectors. We have established long-term cooperation relationship with many companies by dint of our good business reputation and service. It established in 2008, located in Gushu Village of Xixiang Town in Shenzhen City, is a professional manufacturer for computerized proofing cutter, computerized leather tailoring machine, carton and color box computerized proofing machine, laser cutter, laser engraving machine, laser labelling machine, etc. The corporation currently covers over 1000 m2 modern plant and holds over 100 employees, including 10 engineers and over 20 technicians. It posses intergrate and scientific QMS (Quality Management System). The corporate brought in a lot of advanced and profesional manufacturing equipments and testing instruments. Spare parts of the products are processed by advanced CNC machine. There are totally 50 sets of modern manufacturing lathes. Our products are widely used in industiries such as manufacturers specializing in clothes, shoes, bags&suitcases, printing&packaging and electronics, etc. All our products are best sold in domestics markets and widely exported to many foreign countries and districts. Shenzhen Hong Baicheng Mechatronic Co., Ltd. warmly welcome all friends to visit our company for instructions and business negotiation.
产品介绍：

Products introduction:

在致力于“以顾客为中心，教育以人为本”的基础上，注重对环境的保护和资源的节约。

公司坚持“优质高效、持续改进、追求卓越、真诚服务”之质量方针，赢得客户的信任。本着“创新、超越、突破”之理念不断满足客户的需求，为广大鞋业、箱包手袋业、服装业和印刷包装业、电子灯饰业提供以下专业产品：

On the basis of “customer-orientation and people-orientation” , we highly value enviroment protection and resource saving. Our company insists the quality policy of “high quality&effeciency, continual improvement, excellence pursuit, sincere service” to win the customer’s reliance. In the company of the concept “creation, transcendence, breakthrough”, we make effort to meet customers’ demands continually，so as to provide the following specialized products for a great number of industries and sectors in footwear, cases, handbags, costume, printing and packing and electronics decorative lighting:

制鞋业：3D、2D、设计、开版、放码、算料CAD软件与纸样切割机、裁皮机、扫描仪或数字化仪输入设备；X光透视铁钉检测机；激光雕刻与切割机。

Footwear: 3D, 2D, design, sample, size and count CAD software and paper sample cutting machines, tailoring machines, scanners or digital instrument input equipment; X-raying iron nail detectors; laser engraving and cutting machines.

制衣业：设计、打样、放码、排料CAD软件、数字化仪、滚筒式绘图仪、喷墨绘图仪、纸样切割机、多层裁床机；激光雕刻与切割机。

Dressmaking: 3D, 2D, design, sample, size and count CAD software, digital instrument, roller plotters, ink jet plotters, paper sample cutting machines, multilayer tailoring machines; laser engraving and cutting machines.

箱包手袋业：设计、出格、算料CAD软件、数字化仪、纸样切割机、电脑裁皮机；激光雕刻与切割机。

Cases and handbags: Design, style and count CAD software, digital instrument, paper sample cutting machines, computerized leather tailoring machines; laser engraving and cutting machines.

印刷包装业：纸箱、彩盒设计CAD软件、纸箱彩盒电脑打样机，胶盒打样机，激光刀模绘图机，还有激光切割机系列产品等。

Printing and packing: Carton and color box design CAD software, carton color computerized proofing machines, plastic box proofing machines, laser cutter model plotters and laser cutting machine series products.

电子灯饰业：不干胶、柔性线路板、绝缘材料、特种胶粘带、光学材料、薄膜按键开关、保护膜、屏蔽材料、Mylar、导电胶带、泡棉、防尘网、手机类精密模切配件行业,不同于以往的刀模、镭射切割机，它是用刀割的，也可用来画图、压痕、切割，具有定位切割功能
Electronics decorative lighting: adhesive sticker, flexible printed circuit board, insulating material, special adhesive tape, optics material, membrane touch switch, protective film, shielding material, Mylar, conductive tape, foam, dust screen, mobile and some other precise die-cutting accessories industries. It’s different from conventional cutting die and laser cutter, it cuts by lancinating, can also be used to draw, dent and cut, with locating cutting function.
深圳市鸿佰成自动化设备有限公司

Shenzhen Hong Baicheng Automation Equipment Co., Ltd.
地址: 深圳市宝安区西乡街道办固戍二路新屋围时代科创大厦306室
电话: 0755-85289501


传真: 0755-85289500
  
   Http://www.szhbcheng.com

